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Епидемиолог Бранислав Тиодоровић изјавио је данас да је ситуација са епидемијом
корона вируса у Србији и поред повећања броја позитивних случајева на дневном нивоу
„још апсолутно под контролом“.

  

  

Он је за РТС изјавио да повећања броја позитивних на корона вирус има код оних који се
враћају са летовања, али да „не верује да ће бити уведена посебна контрола са ПЦР
тестом“ при повратку у земљу.

  

Тиодоровић је за данашњи Блиц рекао да „све до 500 заражених“ корона вирусом на дан
не захтева „неко посебно“ реаговање и упозорио да ће надлежни, уколико се та цифра
пређе морати да размишљају о додатним мерама.
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Према његовим речима, ако би Србија прешла бројку од 1.000 заражених дневно,
надлежни би морали да реагују као и друге земље, па и оне које су попут Црне Горе и
Грчке „туристички зависне“.

  

„То би значило затварање ноћних клубова, вероватно бисмо морали да ограничимо рад
угоститељских објеката“, рекао је Тиодоровић и додао да би била уведена и
интензивнија контрола у тржним центрима и коригован број окупљених на јавним
местима.

  

Он је за РТС још рекао да делта сој почиње да доминира и да је британска варијанта
вируса „већ мало потиснута“, и да подаци о мањем броју хоспитализованих показују да је
присутан сој „који није толико опасан“.

  

Тиодоровић је рекао да се „разматра“ обавезна вакцинација и да „смо близу такве
одлуке“, али да се пре свега ради о „препоруци у најбољој намери“, која се односи на
здравствене раднике, просвету и запослене у вртићима, као и на ученике старије од 12
година.

    

Он је оценио да за сада нема препрека за одржавање манифестација попут сабора у
Гучи, уколико се организатори придржавају препоручених мера, и додао да је фестивал
Еxит „врло добро прошао јер је врло озбиљно био урађен безбедносни протокол“.

  

„Било је позитивних у толикој маси, али резултати су доста добри“, рекао је Тиодоровић.

  

(Бета)
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